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In dit nummer:

Nieuw eetfestijn 

Onze partij wil de traditie verder zetten om een eetfestijn te  
organiseren. Hierop is iedereen uitgenodigd. We organiseren dit 
etentje dit jaar in de Sint-Martinuszaal in Sint-Martens-Lennik op 
16 en 17 september. Het uitgelezen moment om een praatje te 
slaan met onze mandatarissen of met hen 
kennis te maken. 

We trachten iedereen een persoonlijke 
uitnodiging te bezorgen. Spijtig genoeg 
wenst onze vroegere kartelpartner onze 
gedeelde adressenlijst niet te bezorgen.
Indien u vooralsnog geen uitnodiging 
kreeg, aarzel dan niet om eens een mailtje 
te sturen (info@eriko.be) 

▶ Omdat Bpost de duizenden exemplaren van ons juli-blad kwijt 
gespeeld is, krijgt u nu toch nog onze vakantiewensen in herdruk!

Eetfestijn  - FIJNE VAKANTIE 

Gemeenteraadsverkiezingen: het origineel!

Politiezone - Lennik Wandelgemeente

Tegeltuintjes: een slag in het water?   
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Erik O • Gemeenteraadslid

De voorzitter, de bestuursleden en de gemeenteraadsleden 
van Lennik Kwadraat wensen u een deugddoende vakantie toe. 

Zet alvast in je agenda 16 en 17 september: ons nieuw etentje! 

Eetfestijn

ZATERDAG 16 september 
17.30 tot 21.00 u.

ZONDAG 17 september 
11.30 tot 16.00 u.

Sint-Martinuszaal 
Dorp 11 - Sint-Martens-Lennik
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Op het menu:
Noorse schotel
Varkensgebraad
Vegetarische pasta

Ongebonden blad over politiek & visie in Lennik
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In dit nummer:

LENNIK KWADRAAT
Nieuw eetfestijn 

Onze partij wil de traditie verder zetten om een eetfestijn te  
organiseren. Hierop is iedereen uitgenodigd. We organiseren dit 
etentje dit jaar in de Sint-Martinuszaal in Sint-Martens-Lennik 
op 16 en 17 september. Het uitgelezen moment om een praatje te 
slaan met onze mandatarissen of met hen 
kennis te maken. 
We trachten iedereen een persoonlijke 
uitnodiging te bezorgen. Spijtig genoeg 
wenst onze vroegere kartelpartner onze 
gedeelde adressenlijst / mailinglijst niet te 
bezorgen.

Indien u vooralsnog geen uitnodiging kreeg, 
aarzel dan niet om eens een mailtje te 
sturen (info@eriko.be) 

Eetfestijn  - FIJNE VAKANTIE 

Gemeenteraadsverkiezingen: het origineel!

Politiezone - Lennik Wandelgemeente

Tegeltuintjes: een slag in het water?   
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Erik O • Gemeenteraadslid

De voorzitter, de bestuursleden en de gemeenteraadsleden 
van Lennik Kwadraat wensen u een deugddoende vakantie toe. 

Zet alvast in je agenda 16 en 17 september: ons nieuw etentje! 
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 Nog een jaartje… en het zijn gemeenteraadsverkiezingen 

Het is al bijna een jaar geleden dat onze fractie, waar eigenlijk Lennik  
Kwadraat de motor van was, uit elkaar is gegaan. Het gaat vlug. De  
toekomst zal uitwijzen of dit zo een “wijze” beslissing was van N-VA 
Lennik. De scheiding verloopt zoals in menig langdurig huwelijk om het 
zacht te zeggen niet zo schitterend. En eigenlijk zijn er ondertussen veel 
maskers afgevallen. Veel sympathisanten betreuren wat er gebeurde en 
vragen zich af hoe het nu verder moet.  De toekomst zal het uitwijzen, 
maar bij dit voorval  kunnen er eerder verliezers dan winnaars zijn. 
Veel partijen gaan momenteel allianties aan die men zelfs niet  
mogelijk achtte. Onzekere factoren zoals de zogenaamde voorrang 
voor de lijst en de persoon met de meeste stemmen als burgemees-
ter en het feit dat er geen verplichte opkomst is, maakt dat men niet 
kan inschatten hoe de verhoudingen na de verkiezingen zullen zijn.  
Er is zelfs een partij die een oproep doet om onafhankelijken te lokken 
(terwijl diezelfde partij de samenwerking met onafhankelijken vorig jaar 
nog naar de uitgang heeft geleid).

Het origineel is altijd echter dan een kopie 
Het is een feit dat de enige onafhankelijke partij in Lennik ge-
woon het origineel is en dat die reeds meer dan 25 jaar bestaat: het  
vroegere Lennik 2000 omgedoopt tot Lennik Kwadraat. Ze werd  
boven de doopvont gehouden door een ex-burgemeester die zich nu 
plotseling bekeerd heeft tot een traditionele partij. Maar ongeacht alle 
druk blijven we doorgaan en zullen we deelnemen aan de volgende  
gemeenteraadsverkiezingen. 
Het feit dat men als “onafhankelijke” op een lijst van een traditionele  
partij zou staan en geen bepaalde structuur achter zich zou hebben, 
maakt de kandidaat zeer kwetsbaar. De inspraak zou nul zijn, men zou 
gewoon stemmen aanbrengen. Eigenlijk wordt men de handpop van de 
gevestigde partij en zijn kopstukken. Ondankbare rol en niet te harden. 

Anders en vernieuwend 
Daarom was het project in Lennik net voor de eeuwwisseling zo 
vernieuwend. Samen met de stilletjes verdwijnende Volksunie en 
verschillende echte onafhankelijken werd de partij Lennik 2000  
(later Lennik Kwadraat) opgericht. Motto was dat we geen orders  
wensten te krijgen van nationale partijen. Het belang van de gemeente  
Lennik moest en moet nu nog de hoofdzaak zijn. Het is gewoon  
logisch dat een nationale partij naar het partijbelang kijkt en niet  priori-
tair naar het gemeentebelang of zijn inwoners. 

Indien men naar sommige naburige gemeenten kijkt dan zal men 
verschillende echte onafhankelijke partijen vinden. Soms doen ze 
het zo goed dat de gevestigde partijen op hun grondvesten beven. 
Dit is de enige manier om te wegen op het  
beleid. Ik zou zeggen, gelukkig maar.  
We kunnen dan ook stellen dat we in  
Lennik een echte voorloper waren! En het  
originele is meestal dan ook de beste  
verzekering dat dit ook zal blijven. 
 

 

GOESTING? 
GOESTING OM MET ONS MEE TE WERKEN?  
GOESTING OM MEE IN TE STAPPEN IN DIT 
AVONTUUR OM LENNIK TE VERSTEVIGEN 
ZONDER EEN BEPAALDE KLEUR?
 
   GEEF EEN SEINTJE OP ONZE WEBSITE 
www.lennikkwadraat.be of VIA ONZE FACEBOOKPAGINA! 
OF EEN MAILTJE NAAR  info@eriko.be 

 

  Guido Dieudonné, Christel O, Geert De Cuyper, Hans Van Lierde, 
Wim Durang, Peter Berckmans en Erik O 

  11-juli viering op 10 juli. 
Gooik, Lennik en Roosdaal vieren samen feest met veel aanwezigen 
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 Onze politiezone: klaar  voor nieuw hoofdstuk

Op vrijdag 9 juni vond de officiële inhuldiging plaats van het  
nieuwe gebouw van politiezone Pajottenland: Edingsesteenweg 308 te  
Kester.  Voortaan zijn alle diensten ondergebracht in hetzelfde gebouw, 
hetgeen het werk, de coördinatie en de sociale contacten enkel ten goede 
kan komen. 

Het project van een nieuw onderkomen voor de politiediensten liep niet 
van een leien dakje. Het ganse verhaal, dat meer dan 15 jaar geleden 
begon, moest een antwoord bieden aan het groeiende aantal perso-
neelsleden en de nood aan een efficiënte organisatie van dienstverle-
ning op een uitgestrekte oppervlakte. Van de perikelen rond de ontei-
gening van de gronden tot de kinderziektes van de nieuwbouw… het 
ganse dossier heeft een zware inspanning gevergd van alle betrokken 
diensten. 

Vanaf 1 juni kunnen de inwoners voor informatie en algemene vragen 
terecht aan het onthaal (open van maandag tot vrijdag tussen 8u00 u 
en 16u30). Een formele klacht indienen kan na afspraak via de website 
of op het nummer 054/31.35.01.  Deze afspraken voor niet-dringende hulp 
kunnen gemaakt worden op volgende tijdstippen :

Maandag: 15u30 tot 20u00
Woensdag: 12u45 tot 16u30
Donderdag: 15u30 tot 20u00
Zaterdag: 09u15 tot 16u00

Wie nood heeft aan dringende hulp van de politie kan steeds terecht op het 
nummer 101! 

Sinds februari heeft onze politiezone ook een nieuwe korpschef:
David Cummins. HCP Cummins heeft ervaring opgedaan bij de 
politie van Dilbeek en bij de federale diensten van Halle-Vilvoor-
de, en is dus vertrouwd met het werk in de rand rond Brussel. Wij  
wensen hem veel succes met de talrijke uitdagingen in zijn nieuwe  
aanstelling. 

Kortom, politiezone Pajottenland kan - na een woelige periode - de toe-
komst met vertrouwen tegemoet zien.

 

  Lennik Wandelgemeente ! 

In Lennik wordt heel veel gewandeld. Lennik is wandelgemeente  
nummer één. De mooie natuur, ons Bruegeliaans landschap en 
de vele bestaande voetwegen zitten daar voor iets tussen. In 2001 
werd op initiatief van toenmalig schepen Geert De Cuyper de  
voetwegencommissie opgericht. Een knooppuntenplan van  
ongeveer 50 km werd voorbereid . We waren de eerste gemeente in 
de streek. 

De meest bewandelde voetweg is het 
Molenpad naar Slagvijver. Deze weg 
naast de beek en tussen de 2 Lenni-
ken wordt prachtig onderhouden door 
Geert De Cuyper en zonen. Proficiat en 
bedankt in naam van de vele wande-
laars en schoolkinderen die zo naar de 
sporthal gaan.

Het zou mooi zijn moesten nog anderen dit 
voorbeeld volgen. 

Christel O • 
gemeenteraadslid 

Guido Dieudonné  • 
Bestuurslid



 Tegeltuinen in Lennik : de berg heeft een muis gebaard

Het begon allemaal met een informatieavond die op 31 januari 
2023 is doorgegaan rond het thema ‘Buurten voor natuur‘. Hierbij  
werden twee thema’s toegelicht: enerzijds de aanleg van een binnen-
tuin en anderzijds de aanleg van een tegeltuintje aan de voorkant van  
woningen. Beide onderwerpen kaderen binnen het leaderproject ‘Koes-
ter je kern‘, doch uiteraard heeft het aanleggen van een binnentuin veel 
meer positieve impact op de milieuproblematiek ( zorgen voor verkoe-
ling, opname CO2, buffering van water, betere luchtkwaliteit, vergroten  
biodiversiteit…) dan de aanleg van een tegeltuintje van nauwelijks 1 m² 
alwaar de milieuwaarde zeer gering is.
Gemeenteraad van 26 april 2023: 
Op deze gemeenteraad werd op voorstel van schepen Schoukens (Groen) 
– en dit in navolging van gelijkaardige projecten over heel Vlaanderen - 
een gemeenteraadsbeslissing ter stemming voorgelegd waarbij in de 
toekomst Lennikenaren de mogelijkheid zouden hebben onder bepaalde 
voorwaarden een tegeltuintje aan te leggen en hiervoor een maximale sub-
sidie van 120 € per adres of vergund volume te ontvangen.
Op zich een mooi voorstel, ware het niet dat het ontwerpreglement dat ter 
stemming werd voorgelegd:
    onnauwkeurig, onvolledig en deels onwettelijk was;

het reglement beperkt werd tot de aanleg van tegeltuinen op openbaar 
domein;
in tegenstelling tot andere Vlaamse gemeenten, de aanvragers  
onder eigen verantwoordelijkheid zelf dienen in te staan voor het ver-
wijderen en afvoeren van de bestaande verharding terwijl zij niet in het 
bezit zijn van de plannen betreffende de ligging van kabels, leidingen, 
… in de ondergrond; 
een lijst van ‘aanbevolen planten‘ bevat waarvan een hele reeks planten 
sterke doornen en scherpe twijgen vertonen… zelfs giftige bestanddelen 
bevatten.

Op de bewuste gemeenteraad heeft schepen Schoukens niet alleen zijn 
ontwerpreglement grondig moeten aanpassen en vervolledigen, maar 
heeft hij er zich op dat ogenblik ook toe verbonden de ‘aanbevolen lijst van 
planten‘ af te voeren en te vervangen door een nieuwe lijst die via de ge-
meentelijke website ter kennis van de Lennikenaren zou gebracht worden.
Gemeenteraad van 24 mei 2023: Bij raadpleging van het reglement 
op de website bleek dat de ‘lijst van aanbevolen planten‘ ( met een hele 
reeks giftige planten) nog steeds niet was verwijderd en vervangen door 
een andere lijst. Schepen Schoukens had er de tijd nog niet voor gehad…
Gemeenteraad van 21 juni 2023: De oorspronkelijke ‘lijst met aan-
bevolen planten’ was nog steeds niet verwijderd en vervangen door een 
nieuwe lijst. Schepen Schoukens had nog steeds niet de tijd gehad om zijn 
belofte op de gemeenteraad van 26 april 2023 uit te voeren… Intussen zijn 
we half juli en nog steeds heeft schepen Schoukens zijn verbintenis t.o.v. 
de gemeenteraad nog steeds niet uitgevoerd.
Moraal van het verhaal … Het aanleggen van een tegeltuin is op zich 
een mooi project dat kan zorgen voor een kleurrijke en sfeervolle straat, 
doch het wordt van in den beginne in de gemeente Lennik in de kiem 
gesmoord doordat 1) de eigenaars op eigen verantwoordelijkheid en op 
eigen kosten dienen te zorgen voor het verwijderen van de bestaande ver-
harding zonder in het bezit te zijn van de plannen m.b.t. de ondergrondse 

leidingen en kabels; 2) de financiële tussenkomst van de gemeente (maxi-
maal 120 € per adres of vergund volume) in die optiek veel te weinig is; 3) 
de tot op heden gepubliceerde lijst met ‘aan te bevelen planten’ dringend 
dient vervangen te worden aangezien ze een hele reeks giftige, gedoorn-
de of hinderlijke planten bevat. Op de gemeenteraad van 21 juni 2023 
werd medegedeeld dat op dat ogenblik nog geen enkele aanvraag tot aan-
leggen van een tegeltuin werd ingediend. 
Hoe kan het eenvoudig anders en beter?
Vooreerst dient de gemeente zelf in te staan voor het verwijderen 
van de bestaande verharding, de fundering en alle afval of vreemd  
materieel in het plantvak, alsmede tot het uitgraven van de grond tot 30 cm 
onder het voetpadniveau. Daarenboven is het onbegonnen werk een lijst 
van aan te bevelen planten te voegen aangezien deze steeds onnauwkeu-
rig en onvolledig zal zijn. Veel beter is het in het reglement eenvoudigweg 
te voorzien dat de beplanting in het tegeltuintje moet aangepast zijn én dat 
gedoornde, giftige en brede, overhangende planten niet toegelaten zijn. Bij 
het beoordelen van de vergunningsaanvraag kan het college dan beslis-
sen om de voorgestelde planten al dan niet te aanvaarden. 
Behoud van binnentuinen 
Tenslotte moet nagedacht worden over het 
‘behoud van de binnentuinen’. Zij zorgen 
wel degelijk voor de opname van CO2, ver-
koeling, biodiversiteit, schuilplaatsen voor 
kleine tuindiertjes, permanente ontharding 
van de bodemoppervlakte, buffering van 
water, betere luchtkwaliteit…
Ideeën en voorstellen zijn steeds 
welkom.
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Geert De Cuyper  • 
gemeenteraadslid 

 Illustratief : Struikroos (niet genoemd in reglement) 


